
SCHŮZKA SPOLKU RODIČŮ A PŘÁTEL GYMNÁZIA LOUNY 

18. 4. 2023 

Dle prezenční listiny se sešlo 10 členů rady SR, čímž je schůzka schopná usnášení. 

Program: 

1 Seznámení s hospodařením Spolku – tištěný přehled v příloze 

2 Informace o aktuálním stavu fin. prostředků SR k 17. 4. 2023 

- BÚ u FIO a.s., pob. Louny :                                 365.119,79 Kč 

- Pokladna SR:                                                           78.213,-- Kč 

- CELKEM finanční prostředky k 17. 4. 2023:   443.332,79 Kč 

3 Seznámení s výsledky proběhlých el. hlasování: 

- N 1/22-23 Licence TECHAMBITION na 1 rok 16354,--Kč:  PRO 10 – PROTI x – ZDRŽEL 6 

- N 2/22-23 Upravený návrh rozpočtu na 2022/2023:  PRO 10 – PROTI x – ZDRŽEL 6 

- N 3/22-23 Ozvučení vánočních trhů 2000,--Kč:  PRO 11 – PROTI x – ZDRŽEL 5 (nakonec 

nerealizováno) 

4 Informace vedení školy o čerpání příspěvku 400.000,-- Kč na zasíťování školy a nákup šatních 

skříněk a současně velké poděkování za poskytnutí příspěvku 

- Bylo realizováno zasíťování školy v celk. nákladech 194.699,-- Kč – z příspěvku SR 

- Nákup šatních skříněk v celk. výši 291.550,44 Kč – z příspěvku SR 205.301,-- Kč 

5 Informace ostatní 

- K 18. 4. 2023 má Spolek celkem 96,09% z celk. počtu žáků školy 

- Pí. Sušická zažádala o vystavení platební karty k běžnému účtu u FIO banky – karta bude 

vystavena na její jméno a bude využívána např. k úhradě letenek na zahraniční výjezdy 

studentů, kdy je např. ke získání slevy vyžadována úhrada letenek předem ihned po zadání 

objednávky, a to on-line. studenti Spolku platbu ze svých prostředků po nákupu vrátí na účet 

Spolku. Karta bude uložena v pokladně Spolku. 

- Řešení ISIC portů k využití elektronického ISIC průkazu ke vstupu do budovy je t. č. ve fázi 

zajišťování cenové nabídky  

- Příspěvek na jazykové certifikáty – probíhá shromažďování žádostí studentů o příspěvek, 

k 18. 4. 2023 přijato 23 žádostí - bude vypláceno po ukončení termínu pro podávání žádostí, 

tj. po 30. 6. 2023 

- Zájem paní Barbory Marešové o funkci hospodářky místo p. Výletové, která funkci ze 

zdravotních důvodů již nevykonává 

- Výzva k řešení změny ve vedení Spolku – o ukončení činnosti požádala stávající 

místopředsedkyně Spolku p. Vajová, opakovně i předsedkyně Spolku Ing. Hlouchová  -  

6 Diskuze 

- Vyřízení žádosti jednoho studenta, který v covidové době vynechal tři pololetní platby 

členského příspěvku (3 pololetí – celkem 750,--Kč) a žádá možnost toto dorovnat dodatečně, 

aby mohl čerpat příspěvek na jaz. certifikát 

- Změny v nastavení pravidel poskytování příspěvků apod. (souhrn pův. pravidel viz příloha): 



o půjčování červeného koberce (v majetku SR) maturantům GVH nepodmiňovat 

členstvím celé třídy v SR; podmínky pronájmu cizím školám – 1000,-- Kč půjčovné 

(uhradit při vypůjčení), vratná kauce 1000,--Kč + vyčištění  

o příspěvek maturitním třídám na maturitní ples poskytnout max. ve výši odsouhlasené 

v návrhu rozpočtu na daný školní rok, podmínkou je členství min. 75% studentů 

ve Spolku po celou dobu studia v dané maturitní třídě 

o příspěvek na jazykový certifikát – podmínkou je členství ve Spolku po celou dobu 

studia na GVH do podání žádosti, počet certifikátů nerozhoduje (FJ, AJ, NJ), úroveň 

zkoušek: AJ min.B2, ost. jazyky B1 a vyšší 

o výměnné pobyty – příspěvek  1000,--/zahr. student a 1000,--/zahr. ped. doprovod, a 

to jednorázově na celý pobyt v ČR, příspěvek našim studentům na pobyt v zahraničí 

SR neposkytuje 

o výdaje na sportovní a vědomostní soutěže – bez hlasování do výše uvedené v návrhu 

schváleného rozpočtu, výdaje přesahující schválenou výši v rozpočtu, pak nutno 

individuálně prohlasovat 

7 Informace ředitelství školy 

 Ředitel školy informoval přítomné rodiče o uskutečněných krocích a opatřeních v souvislosti 

se stížností na chování Mgr. Vojtěcha, přičemž by uvítal zpětnou vazbu, zda studenti/rodiče 

vnímají změnu, či zda je třeba dále řešit. 

 Ředitel školy informoval přítomné rodiče o situaci ve výuce výtvarné výchovy, kdy byl 

ukončen pracovní poměr s Mgr. Borlem. Do konce června 2023 bude výuka VV prosuplována.       

Pro 4 studenty maturující z VV jsou pak zajištěni náhradní vyučující a je snížen počet 

maturitních otázek. Od září 2023 bude přijat nový vyučující VV. 

 Ředitel školy informoval přítomné rodiče o přijetí školní psycholožky, která bude ve škole 

zaměstnána na 0,5 úvazku a bude k dispozici dva dny v týdnu. 

 V rámci diskuze o etickém kodexu ředitel školy očekává iniciativu především ze strany 

studentů, z časových důvodů nebylo toto téma zcela prodiskutováno, ředitel se nebrání 

jakýmkoliv podnětům na toto téma a je připraven učinit případné potřebné změny či úpravy 

ve školním řádu. 

7 Hlasování 

 N 4/22-23 - Žádost studenta o možnost doplatit členské příspěvky SR za šk.rok 

2020/2021 a 1.pol. 2021/2022 – celkem 750,-- Kč   PRO: 9   PROTI: x  ZDRŽEL: 1 

 N 5/22-23 – Svěření funkce hospodářky (vedení účetnictví SR) paní Barboře 

Marešové                                                                          PRO: 9   PROTI: x  ZDRŽEL: 1 

 N 6/22-23 – Úprava pravidel pro poskytování příspěvků od SR, viz bod 6 výše -   

elektronicky – zajistí p. Sušická 

8 Rozloučení se zástupci maturujících ročníků a poděkování za práci ve Spolku 

Ukončení svého působení oznámily zástupkyně maturujících ročníků p. Vajová a p. Aulická, 

předsedkyně Spolku Ing. Hlouchová jim poděkovala za práci zástupkyň tříd a účast na schůzkách a 

hlasování Spolku.  

9. Poděkování ředitele školy Spolku rodičů za finanční podporu školy. 

Zpracovala: Iva Sušická 




